
PROTOKÓŁ Nr 25/4/2010  
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich 

odbytego w dniu 23.06.2010r. 
 

Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list obecności 
stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz.9.00 

Posiedzenie  
 
otworzył i obradom przewodniczył Pan Kazimierz Pasterczyk – Przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej. 
 
Komisja jednogłośnie przyjęła  do realizacji następujący porządek obrad: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Powołanie zespołów  do  przeprowadzenia   kontroli w  Warsztatach Terapii 

Zajęciowej oraz w ZZH w Maleńcu. 
3. Sprawy róŜne.  

 
Ad - 2. 
 
Przewodniczący Komisji zaproponował następujący skład zespołu kontrolnego do 
przeprowadzenia kontroli w Warsztatach Terapii Zajęciowej oraz w ZZH w Maleńcu. 

I zespół kontrolny: 
1. Radną Mariannę Oleśkiewicz 
2. Radnego Antoniego Szkurata 
3. Radnego Krzysztofa Stańczyka  

 
II zespół kontrolny: 

1. Radnego Leona Gulę 
2. Radnego Jarosława Lasotę 
3. Radnego Zdzisława Ostrowskiego 
4. Radnego Krzysztofa Wojcierowskiego 

 
Komisja przyj ęła powyŜszą propozycję jednogłośnie. 
 
Przewodniczącym I zespołu kontrolnego została wybrana jednogłośnie radna Marianna 
Oleśkiewicz.  
Przewodniczącym I zespołu kontrolnego został wybrany jednogłośnie radny Zdzisław 
Ostrowski. 
 
Uzgodniono, Ŝe kontrole zostaną przeprowadzone do 15 sierpnia b. roku. 
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Ad – 3. 
 
W sprawach róŜnych głos zabrali: 
 
Radny Józef Duda – zapytał co się dzieje w kwestii prawnej ze sztandarem. 
 
Przewodniczący Kazimierz Pasterczyk – powiedział, Ŝe nadal funkcjonuje, mimo, ze 
uchwała Rady została uchylona przez Wojewodę. 
 
Radny Antoni Szkurłat – zapytał, czy jeśli uchwała jest uchylona to wydatki związane 
ze sztandarem były zasadne. 
 
Przewodniczący Kazimierz Pasterczyk – powiedział, Ŝe radni koalicyjni powinni się 
złoŜyć przynajmniej na połowę tych wydatków. 
 
Radny Antoni Szkurłat – stwierdził, Ŝe chce wiedzieć tylko, czy uŜywanie sztandaru i 
poniesione wydatki są zgodne z prawem. Dodał teŜ, Ŝe pośpiech nie był potrzebny w tej 
sprawie, i moŜna było dopracować wszystko, Ŝeby uchwała nie była uchylona. 
 
Przewodnicząca Rady Helena Obara – stwierdziła, Ŝe sztandar powinien obronić jego 
autor czyli Pan Dorcz, a to nie zostało zrobione przy odwołaniu. Dodała teŜ, Ŝe ze strony 
Zarządu brak było konsekwencji w działaniu, bo opinia wydana przez komisję 
heraldyczna jest tylko opinią. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz.9.20. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za 
uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.  
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji  
       Rewizyjnej 
 
Monika Trojanowska   Kazimierz Pasterczyk 
 
Końskie, dnia 23.06.2010r. 


